

Mediterranean Gardening France
75, rue de la Vieille Poste
34000 Montpellier

Minutes of the Inaugural Meeting of the Management Committee, 5 March 2014

The inaugural members of the Management Committee of "Mediterranean Gardening France" met on 5 March 2014 subsequent to the constitutive General Assembly .

Present:

BAILEY Jill Michèle, 252 chemin du Lauzon, 26130 St. Restitut.

CONNOLLY Carol, L'Harmonie, Quartier Le Plan, 83830 Bargemon

GUIRAUD André, 75 rue de la Vieille Poste, 34000 Montpellier

GUIRAUD Chantal, 75 rue de la Vieille Poste, 34000 Montpellier

SAVAGE Christine, Mas d'Arfuyen, Quartier Piouton, 84340 Malaucène

Proxies :

GRINDLEY June, Le Balcon de Peyrui, Chemin de Peyrui, 83830 Bargemon, represented by Carol CONNOLLY

POUND Gill, 21 avenue de la Montagne Noire, 11160 Caunes-Minervois, represented by André GUIRAUD

After deliberation, the Management Committee decided upon the following nominations and corresponding capacities:

PRESIDENT: Christine SAVAGE, authorised to access the bank account

SECRETARY: Michèle BAILEY, authorised to access the bank account

TREASURER: André GUIRAUD, authorised to access the bank account

The persons thus nominated accepted the duties assigned to them and individually declared themselves free from any legal obstacle or incapacity to carry out these duties.

In conformity with the statutes, and by unanimous vote, the Management Committee fixed the amount of the annual subscription at 10 euros, and at 25 euros for 3 years' subscription.

All business having been concluded, the meeting closed at 17h00.

ASSOCIATION MEDITERRANEAN GARDENING FRANCE

75, Rue de la Vieille Poste

34000 MONTPELLIER

Procès-verbal de la première réunion du conseil d'administration du 5 MARS 2014

Le 5 Mars 2014, , les premiers membres du conseil d'administration de l'association MEDITERRANEAN GARDENING FRANCE se sont réunis à l'issue de l'assemblée générale constitutive.

Etaient présents:

BAILEY Jill Michèle 252 Chemin du Lauzon 26130 St Restitut/Française/Britannique/Retraitée

CONNOLLY Carol L'Harmonie Quartier le Plan 83830 Bargemon/ Britannique/Retraitée

GUIRAUD André 75 rue de la Vieille Poste 34000 Montpellier/Française/ Retraité

GUIRAUD Chantal 75 rue de la Vieille Poste 34000 Montpellier/Française/ Retraitée

SAVAGE Christine Mas d' Arfuyen Quartier Piouton 84340 Malaucène /Britannique/Retraitée

Étaient représentés :

GRINDLEY June Le Balcon de Peyrui Chemin de Peyrui 83830 Bargemon qui donne pouvoir à

POUND Gill 21 Avenue de la Montagne Noire 11160 Caunes-Minervois qui donne pouvoir à

Après en avoir délibéré, le conseil d'administration décide de procéder aux désignations et habilitations suivantes :

-PRÉSIDENT : Madame Christine SAVAGE et habilitée à faire fonctionner le compte bancaire.

-SECRÉTAIRE : Madame Michèle BAILEY et habilitée à faire fonctionner le compte bancaire.

-TRÉSORIER : Monsieur André GUIRAUD , et habilitée à faire fonctionner le compte bancaire.

Les personnes ainsi désignées acceptent les fonctions assignées et déclarent, chacune en ce qui la concerne, ne faire l'objet d'aucune interdiction ou incapacité susceptible d'en empêcher l'exercice.

Conformément aux statuts, le conseil d'administration, à l'unanimité, fixe le montant de la cotisation annuelle à 10 euros, et à 25 euros pour 3 ans d'adhésion.

L'ordre du jour étant épuisé, la séance est levée à 17 heures.

La Présidente
Christine SAVAGE

La secrétaire
Michèle BAILEY

Le Trésorier
André GUIRAUD

